
Openstaande moties commissie M&B 20 februari 2023
Onderwerp Nr. Indiener Datum

PS
PFH Inhoud Stand van zaken GS

Motie Behoud van 
een 
scheepsreparatie
werf in het 
Noordzeekanaal
gebied

M277
-2022

Terwal, 
K.J. 
(VVD)

19-12-
2022

Kocken, 
R.

PS verzoekt Gedeputeerde 
Staten: 
- Zich samen met de andere 
partners in het 
Noordzeekanaalgebied en 
betrokkenen bij de NOVEX 
gebiedsaanpak, waarvan in het 
bijzonder de gemeente 
Amsterdam, tot het uiterste in 
te spannen voor het behoud 
van een scheepsreparatiewerf, 
zoals Damen, in het 
Noordzeekanaalgebied en 
hiervan Provinciale Staten op 
de hoogte te houden.

17-01-2023 Er is ambtelijk contact met Port of 
Amsterdam en Gemeente Amsterdam.

Motie 
reclameafspraken 
aanpassen aan 
provinciaal 
duurzaamheidsbe
leid.

M256
-2022

Muurlink
, A.J.M. 
(PvdA)

19-12-
2022

Olthof, 
J.

PS verzoekt het college om: 
- de exploitant te informeren 
over dit besluit en de 
overeenkomst met betrekking 
tot reclame uitingen met 
producten met fossiele 
brandstoffen als energiebron 

25-01-2023 Het besluit is doorgegeven aan de 
exploitant. In de media is veel aandacht geweest voor 
deze motie. In januari zijn aanvullende Statenvragen (3) 
gesteld. Er is een afspraak gemaakt met de exploitant 
om de gevolgen van Motie te bespreken (30/01). De 
exploitant en haar onderaannemer hebben een brief 
met bezwaren gestuurd aan GS (19/01). Er is een 
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of voor vlees- en visproducten 
aan te passen in lijn met dit 
besluit.

juridische toets uitgezet, welke wordt meegenomen in 
het gesprek met de exploitant op 30/01.

Motie: Geen BTW 
op OV kaartjes

M221
-2022

Soest, 
van W. 
(Partij 
van de 
Ouderen)

14-11-
2022

Olthof, 
J.

PS verzoekt het college van 
Gedeputeerde Staten: 
• om er bij het kabinet op aan 
te dringen om de BTW op OV 
kaartjes af te schaffen.

19-01-2023 Afdoeningsvoorstel 20 februari in cie M&B 
en 6 mrt in PS.

Motie Een 
veiligere rijksweg 
N9

M192
-2022

Heijnen, 
D.G. 
(CDA)

14-11-
2022

Olthof, 
J.

PS verzoeken GS: 
- Zowel bij Rijkswaterstaat als 
het Rijk aan te dringen op 
infrastructurele maatregelen 
die daadwerkelijk een grote 
bijdragen leveren aan het 
terugdringen van het aantal 
verkeersongevallen op de N9 
en hierbij aan te geven dat 
zowel Gedeputeerde Staten als 
Provinciale Staten van Noord-
Holland het Rijk verzoeken om 
de uitkomsten van de motie De 
Pater-Postma en Dijkstra een 
verder inhoudelijk vervolg te 
geven.

19-01-2023 Een bestuurlijk overleg wordt voorbereid 
om de inhoud van de motie met het ministerie te 
bespreken. De Tweede Kamer heeft op 28 november 
een nieuwe motie aangenomen aangaande de N9, mede 
op aandringen van de provincie. Hierin verzoekt de 
Kamer het kabinet in samenwerking met de provincie 
Noord-Holland te bezien welke stappen er gezet 
kunnen worden om de N9 veiliger te maken en de 
Kamer uiterlijk in het eerste kwartaal van 2023 over de 
voorgenomen acties te informeren. Hierover vindt 
ambtelijk overleg plaats met het ministerie en wordt 
een bestuurlijk overleg voorbereid. Tevens zijn wij 
ambtelijk in gesprek met Rijkwaterstaat en de 
regiogemeenten over de uitvoering van kleine 
maatregelen op de N9 door Rijkswaterstaat.
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Motie “Betrek 
mensen met een 
mobiliteitsbeperki
ng”

M68-
2022

Steeman, 
M.C. 
(D66)

23-05-
2022

Olthof, 
J.

PS verzoeken het college om: 
•Personen met een 
mobiliteitsbeperking een 
plaats te geven in de 
Actieagenda Actieve Mobiliteit  
•Bij de uitwerking van deze 
Actieagenda Actieve Mobiliteit 
en de uitvoering in concrete 
projecten personen met een 
mobiliteitsbeperking 
vroegtijdig te betrekken met 
als doel te bezien op welke 
manier specifieke 
inrichtingseisen voor deze 
groep personen kunnen 
worden meegenomen  
•De Staten over de voortgang 
en uitvoering hiervan actief te 
informeren.

19-01-2023 Afdoeningsvoorstel 20 februari in cie M&B 
en 6 mrt PS.  
31-10-2022 Deze motie is in de basis geborgd in het 
beleid. In de op 23 mei jl. door PS vastgestelde 
Actieagenda Actieve Mobiliteit is de voetganger in de 
breedte bedoeld: inclusief mensen met een 
mobiliteitsbeperking. Dit is symbolisch verbeeld in de 
afbeelding op pagina 4 van de Actieagenda. Daarop 
staat ook een persoon in een rolstoel. Bij de uitvoering 
van projecten wordt rekening gehouden met het VN-
verdrag Handicap uit 2016 en de Wet gelijke 
behandeling handicap of chronische ziekte. Aan de 
uitvoering hiervan wordt in de periodieke evaluatie van 
de Actieagenda aandacht besteed. Daarnaast heeft een 
gesprek plaatsgevonden met Ieder(in), de 
koepelorganisatie van mensen met een lichamelijke 
handicap, verstandelijke beperking of chronische 
ziekte. Op basis daarvan wordt gekeken hoe de 
specifieke behoeften van deze doelgroep beter mee 
kunnen worden genomen, om te komen tot bereikbare 
en toegankelijke mobiliteit voor iedereen. Dit is een 
continue proces. Voor deze motie volgt binnenkort een 
afdoeningsvoorstel.  
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07-09-2022 Deze motie is in de basis geborgd in het 
beleid. In de op 23 mei jl. door PS vastgestelde 
Actieagenda Actieve Mobiliteit is de voetganger in de 
breedte bedoeld: inclusief mensen met een 
mobiliteitsbeperking. Dit is symbolisch verbeeld in de 
afbeelding op pagina 4 van de Actieagenda. Daarop 
staat ook een persoon in een rolstoel. Bij de uitvoering 
van projecten wordt rekening gehouden met het VN-
verdrag Handicap uit 2016 en de Wet gelijke 
behandeling handicap of chronische ziekte. Aan de 
uitvoering hiervan wordt in de periodieke evaluatie van 
de Actieagenda aandacht besteed. Binnenkort vindt een 
gesprek plaats met Ieder(in), de koepelorganisatie van 
mensen met een lichamelijke handicap, verstandelijke 
beperking of chronische ziekte. Op basis daarvan wordt 
gekeken hoe de specifieke behoeften van deze 
doelgroep beter mee kunnen worden genomen, om te 
komen tot bereikbare en toegankelijke mobiliteit voor 
iedereen. Over de uitkomsten worden Provinciale Staten 
geïnformeerd.

Motie Afstand 
doen van 
schadelijke 
biobrandstoffen

M43-
2022

Kostic, I. 
(PvdD)

04-04-
2022

Olthof, 
J.

PS roepen GS op om:  
- bij de uitvoering van de 
Agenda Slimme en Schone 
Logistiek (binnen de 

24-01-2023 Geen wijzigingen  
18-10-2022 Op 17 oktober is opdracht gegeven om de 
ontwikkeling en impact van verschillende duurzame 
energiedragers in kaart te brengen. Op 27 oktober is 
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provinciale mogelijkheden) 
niet actief in te zetten op het 
stimuleren en subsidiëren van 
biobrandstoffen die volgens 
wetenschappelijke inzichten 
die schadelijker zijn dan, of 
even schadelijk zijn als, 
fossiele brandstoffen  
- in verschillende relevante 
overlegstructuren het 
standpunt in te brengen dat de 
provincie het verder investeren 
in zulke biobrandstoffen 
onwenselijk vindt.

het Noord-Hollands convenant waterstof in zware 
mobiliteit gelanceerd met rond de 60 ondertekenaars, 
waaronder veel ondernemers, om te komen tot een 
basisnetwerk van waterstoftankstations in Noord-
Holland.  
08-08-2022 Bij gesprekken over alternatieve 
energiedragers voor logistiek focussen we op dit 
moment op waterstof en elektriciteit. Dit doen we 
onder andere door de Noord-Hollandse 
waterstofstrategie, de betrokkenheid bij het Nationaal 
Waterstofprogramma, toetreding tot het RH2INE 
programma en de aanpak via de Nationale Agenda 
Laadinfrastructuur. Ook is een traject gestart om meer 
objectieve duidelijkheid te krijgen over de gevolgen van 
de verschillende energiedragers in Noord-Holland en 
andere gebieden.

Motie Verkenning 
bouwteam, 
kostentafel en 
risicotafel als 
standaardprocedu
re bij grote  
infrastructurele 
projecten

M37-
2022

Terwal, 
K.J. 
(VVD)

07-03-
2022

Olthof, 
J.

PS verzoekt Gedeputeerde 
Staten: 
- Om na afronding van het 
project N241-13 (A.C. de 
Graafweg) de opgedane 
ervaringen en resultaten met 
de samenwerking in een 
bouwteam en het werken met 

24-01-2023 Geen wijzigingen. 
18-10-2022 Geen wijzigingen.  
11-8-2022 In september 2022 is een tussenevaluatie 
van 5 lopende bouwteams gestart (daarin wordt ook 
ingegaan op de aspecten kosten- en risicobeheersing). 
De verwachting is dat de resultaten van deze 
tussenevaluatie begin 2023 met PS kunnen worden 
gedeeld. 
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een kostentafel en een 
risicotafel met Provinciale 
Staten te delen  
- Bij positieve resultaten de 
mogelijkheden te verkennen 
om bouwteam, kostentafel en 
risicotafel een 
standaardprocedure te laten 
zijn bij grote infrastructurele 
projecten om zo de risico’s te 
verkleinen en bijbehorende 
kostenoverschrijdingen te 
verminderen.

 1-6-2022 Bouwteamfase wordt Q2 2022 afgerond 
waarnaar evaluatie wordt gemaakt en in Q4 2022 aan 
PS teruggekoppeld wordt.

Motie: 
‘Innovatieve 
mogelijkheden ter 
beperking van 
overlast’

M7-
2022

Jensen, 
E.H.W. 
(JA21)

31-01-
2022

Olthof, 
J.

PS roept GS op:  
• Bij een eventuele realisatie 
van de A8-A9 de optie mee te 
nemen om innovatieve 
mogelijkheden te 
implementeren om de 
mogelijke verslechtering van 
de luchtkwaliteit en de 
geluidsbelasting door de 
aanleg van de A8-A9 te 
beperken  

24-01-2023 Geen wijzigingen.  
24-10-2022 Geen wijzigingen.  
09-08-2022 Motie betreft een voorstel dat betrekking 
heeft op een eventuele vervolgfase van het project. De 
motie kan pas worden uitgevoerd indien PS besluiten 
de planuitwerkingsfase van de Verbinding A8-A9 te 
starten.  
19-04-2022 (idem als volgende actualisatie)
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• Initiatieven van bewoners 
inzake innovatieve oplossingen 
inzake luchtkwaliteit en 
geluidsbelasting mee te 
nemen.

Motie bij de 
begroting 
jongerenperspecti
ef op 
bereikbaarheid

M216
-2021

Doevend
ans, S. 
(PvdA)

08-11-
2021

Olthof, 
J.

PS verzoekt het college: 
• Om in gesprek te gaan met 
de jongeren van de NJR 
jongerendag over mobiliteit  
• Om de uitkomsten van de 
NJR jongerendag mee te 
nemen in het mobiliteitsbeleid 
voor zover het past binnen het 
budget en de ambities van 
provincie Noord-Holland.

19-01-2023 Geen wijzigingen.  
31-10-2022 Aan deze motie is deels uitvoering 
gegeven. De provincie heeft gesproken met het bestuur 
van de NJR. Van het debat op de NJR jongerendag is een 
transcript gemaakt dat met de provincie is gedeeld. 
Helaas stond hier geen directe informatie in over het 
jongerenperspectief op bereikbaarheid. Aangezien het 
bestuur geen contactgegevens van de deelnemers 
beschikbaar heeft, kunnen wij deze jongeren niet 
alsnog bevragen. Het jongerenperspectief op 
bereikbaarheid wordt nu op een andere manier 
gezocht. Voor het komende schooljaar is door de 
provincie op twee middelbare scholen in Noord-Holland 
een scholieren challenge gepland, waarbij 
mobiliteitsvraagstukken centraal staan. De lessen 
hieruit worden meegenomen bij de verdere uitwerking 
van het provinciaal mobiliteitsbeleid. Zodra de 
scholieren challenge heeft plaatsgevonden en de 
resultaten bekend zijn, volgt een afdoeningsvoorstel 
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voor deze motie. Dit is naar verwachting in Q2 2023.  
07-09-2022 Aan deze motie wordt uitvoering gegeven. 
De provincie heeft gesproken met het bestuur van de 
NJR. Van het debat op de NJR jongerendag is een 
transcript gemaakt dat met de provincie is gedeeld. 
Helaas stond hier geen directe informatie in over het 
jongerenperspectief op bereikbaarheid. Aangezien het 
bestuur geen contactgegevens van de deelnemers 
beschikbaar heeft, kunnen wij deze jongeren niet 
alsnog bevragen. Het jongerenperspectief op 
bereikbaarheid wordt nu op een andere manier 
gezocht. Voor het komende schooljaar is door de 
provincie op twee middelbare scholen in Noord-Holland 
een scholieren challenge gepland, waarbij 
mobiliteitsvraagstukken centraal staan. De lessen 
hieruit worden meegenomen bij de verdere uitwerking 
van het provinciaal mobiliteitsbeleid. Nadat de 
challenges hebben plaatsgevonden, worden Provinciale 
Staten hierover geïnformeerd (medio 2023).  
19-04-2022 De provincie is in gesprek met het bestuur 
van de NJR. De jongeren die deelnamen aan het debat 
over mobiliteit op 10 november 2021 komen uit 
verschillende delen van de provincie en het bestuur 
heeft hun contactgegevens helaas niet beschikbaar. 



Openstaande moties commissie M&B 20 februari 2023
Van het debat is wel een transcript gemaakt dat met de 
provincie wordt gedeeld zodra de NJR deze beschikbaar 
heeft. Vervolgens wordt gekeken of op basis van dit 
transcript contact kan worden gelegd met de debaters 
en/of dat er lessen uit het debat getrokken kunnen 
worden voor het provinciaal mobiliteitsbeleid.  
11-01-2022 Er is contact gezocht met de Nationale 
Jeugdraad over de mobiliteitsoplossingen die zijn 
opgehaald tijdens de NJR jongerendag. De inhoudelijke 
gesprekken over deze oplossingen en hoe ze 
meegenomen kunnen worden in het provinciale 
mobiliteitsbeleid moeten nog plaatsvinden.

Motie Inclusievere 
communicatie 
over 
deelmobiliteit

M173
-2021

Koyuncu, 
S. (DENK)

11-10-
2021

Olthof, 
J.

PS verzoeken het college van 
GS:  
- De leveranciers van en 
marktpartijen in de 
deelmobiliteit te stimuleren 
om meer aandacht te schenken 
aan hoe zij burgers-die 
digitaal niet vaardig genoeg 
zijn of weinig kennis hebben 
daarvan- kunnen bereiken met 
hun 
communicatievoorzieningen 

19-01-2023 Afdoeningsvoorstel in cie M&B 20 februari 
en PS 6 mrt.  
01-11-2022 Geen wijzigingen.  
21-08-2022 Begin dit jaar is een wervingscampagne 
gehouden om deelnemers voor de wedstrijd te werven. 
De gemeenten zijn via regio- overleggen geïnformeerd 
over het project en verzocht informatie te delen via hun 
gemeentelijke kanalen. Daarnaast zijn er social media 
berichten verschenen, een aantal krantenartikelen en 
een interview op omroep West Friesland. De komende 
maanden starten 2 tot 3 groepen buurtbewoners met 
het (elektrisch) autodelen. De deelnemers is gevraagd 
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zodat deelmobiliteit ook voor 
hen meer en vooral beter 
toegankelijk wordt.

hun ervaringen zoveel mogelijk te delen middels leuke 
acties in de buurt, lokale pers of sociale media. De 
RijksUniversiteit Groningen doet onderzoek naar 
bepalende gedragsfactoren. De resultaten van dit 
onderzoek kunnen bijdragen aan het vergroten van de 
inclusiviteit van autodelen. Eind 2022 (bij de voortgang 
van de Focus Smart Mobility) berichten wij u nader over 
de voortgang van dit project.  
19-04-2022 In januari hebben we u geïnformeerd over 
de autodeelwedstrijd Auto van de Straat, waar 
inclusieve communicatie over deelmobiliteit en 
gedragsaspecten onderdeel van zijn. De 
wervingscampagne voor de wedstrijd is afgerond. Via 
regio overleggen zijn gemeenten in de kop van Noord-
Holland geïnformeerd. De gemeenten zijn verzocht via 
hun gemeentelijke kanalen informatie over Auto van de 
Straat te communiceren naar de inwoners. Er is een 
aantal krantenartikelen verschenen en er is een 
interview op omroep West Friesland gehouden. 
Daarnaast is een aantal social media berichten 
verschenen.  Drie groepen zijn inmiddels geselecteerd 
voor de autodeelwedstrijd en hierover is een kort artikel 
verschenen in het Noord-Hollands Dagblad. Het 
onderzoek van de RijksUniversiteit Groningen naar 
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bepalende factoren voor autodelen is in voorbereiding. 
Eind 2022 worden de eerste resultaten verwacht.   
13-01-2022 In oktober hebben wij u geïnformeerd 
over de gesprekken met de gemeenten over 
deelmobiliteit.  Een van concrete stappen die we hierin 
gaan zetten is het starten met een 
deelmobiliteitsproject in landelijk gebied. In dit project 
wordt een wedstrijd uitgeschreven waarbij we nieuwe 
groepen  deelnemers via diverse communicatiekanalen 
uitnodigen om te starten met elektrisch autodelen. De 
deelnemende groepen wordt gevraagd zelf ook filmpjes 
en andere content te maken over hun ervaringen met 
autodelen. Hierdoor worden weer andere doelgroepen 
bereikt. Bij de wervingscampagne besteden we 
aandacht aan gedragsaspecten en inclusieve 
communicatie over deelmobiliteit.  De Rijksuniversiteit 
Groningen doet onderzoek naar bepalende 
gedragsfactoren. De resultaten van dit onderzoek 
kunnen bijdragen aan het vergroten van de inclusiviteit 
van autodelen. Eind 2022 (bij de voortgang van de 
Focus Smart Mobility) berichten wij u nader over de 
voortgang van dit project.   
01-11-2021 De provincie is momenteel samen met een 
aantal partners, waaronder de gemeenten in Noord-
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Holland, bezig met het opzetten van een “werkplaats 
Deelmobiliteit”. Een van taken binnen de werkplaats is 
het opstellen van de “Handleiding Deelmobiliteit voor 
gemeenten”. In de handleiding zullen wij expliciet 
opnemen dat gemeenten en aanbieders van 
deelmobiliteit actief aandacht besteden aan inclusievere 
communicatie over deelmobiliteit. In het eerste 
kwartaal van 2022 zullen wij uw Staten op de hoogte 
stellen van de voortgang van dit proces.

Motie Verdere 
uitrol 
infrastructuur van 
gerecycled plastic 
bij positieve 
pilotresultaten

M167
-2021

Terwal, 
K.J. 
(VVD)

13-09-
2021

Olthof, 
J.

PS Verzoekt Gedeputeerde 
Staten:  
- Provinciale Staten op de 
hoogte te houden van de 
ervaringen en lessons learned 
van de pilot PlasticRoad in het 
fietspad bij de N247  
- Bij (tussentijdse) positieve 
resultaten te onderzoeken of 
een verdere uitrol van 
genoemd concept in de 
provinciale infrastructuur 
haalbaar en betaalbaar is

24-01-2023 De stand van deze motie is dat dit 
meegenomen wordt bij de doorstart van het projectdeel 
N247 Noord.  
24-10-2022 Er wordt gewerkt aan de snelle doorstart 
van N247-Noord, waarin de PlasticRoad in het fietspad 
is voorzien. Op basis van de planning zal begin 2024 
de uitvoering starten van het noordelijk projectdeel 
inclusief de pilot Plasticroad in het fietspad. Oplevering 
wordt voorzien in 2025.  
15-08-2022 Door vertraging van het totale project 
N247 is ook de pilot van de PlasticRoad in het fietspad 
bij de N247 vertraagd. Op basis van de laatste planning 
zal in 2024 de uitvoering starten van het noordelijk 
projectdeel inclusief de pilot Plasticroad in het fietspad.  
20-04-2022 (idem als volgende actualisatie)   
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11-01-2022 Door vertraging van het totale project 
N247 is ook de pilot van de PlasticRoad in het fietspad 
bij de N247 vertraagd. De gewijzigde aanpak van het 
totale project N247 wordt naar verwachting in het 
eerste kwartaal 2022 gepresenteerd. Dan is ook meer 
duiding te geven over de uitvoering van de PlasticRoad 
in het fietspad bij de N247.  
28-10-2021 Door vertraging van het totale project 
N247 is ook de pilot van de PlasticRoad in het fietspad 
bij de N247 vertraagd. De aanleg zal meegenomen 
worden in de herziene projectplanning N247 en wordt 
niet meer in 2022 verwacht.

Motie Behoud 
loketfunctie o.a. 
op stations 
Alkmaar, Hoorn 
en Hilversum

M4-
2021

Doevend
ans, S. 
(PvdA)

01-02-
2021

Olthof, 
J.

PS verzoekt het college:  
(Eventueel samen met GS-en 
van andere provincies) met de 
directie van de NS in gesprek 
te gaan, te spreken over 
oplossingsrichtingen en zo 
nodig te bepleiten dat de 
loketfunctie op o.a. de stations 
Alkmaar, Hoorn en Hilversum 
behouden blijft.

19-01-2023 NS heeft eerder in een bestuurlijk overleg 
afgesproken op zoek te gaan naar 
creatieve/alternatieve oplossingen voor het verdwijnen 
van de publieksbalies. Er loopt nu een pilot op station 
Alkmaar waarbij reizigers via een videoscherm NS-
medewerkers vragen kunnen stellen. De resultaten van 
deze proef worden medio februari 2023 verwacht en 
bepaalt ook of deze proef verder wordt uitgerold.  De 
resultaten willen we graag afwachten, omdat dit 
relevant is voor beantwoording en daarmee het kunnen 
afdoen van de motie.  
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31-10-2022 NS heeft in een bestuurlijk overleg met de 
wethouders van Alkmaar, Hoorn en gedeputeerde 
Olthof aangegeven nog op zoek te willen gaan naar 
andere oplossingen nu de servicebalies op de stations 
van Alkmaar, Hoorn en Hilversum verdwijnen.  Het idee 
is nu om als proef een digitaal scherm te plaatsen op 
station Alkmaar. Mensen die vragen hebben over de 
dienstregeling , kunnen via aanraking van het scherm 
in contact komen met een medewerker van NS. Bij 
succes van de proef zal deze worden uitgebreid naar de 
andere stations.  
18-08-2022 Er heeft een bestuurlijk overleg 
plaatsgevonden tussen de wethouders van Alkmaar, 
Hoorn en NS. Gedeputeerde Olthof was hier ook bij 
aanwezig. We hebben daar ons ongenoegen nogmaals 
geuit over het sluiten van de servicebalies en met name 
over de wijze waarop dit is gecommuniceerd door NS. 
NS heeft aangegeven dat het besluit definitief is. Het 
kan niet meer worden teruggedraaid. Vervolgens 
hebben bestuurders er op aangedrongen of er nog 
ruimte is om te zoeken naar  creatieve oplossingen (i.e. 
een servicebalie onderbrengen bij bijvoorbeeld de 
plaatselijke bloemist). NS heeft, na intern beraad, 
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toegezegd hierover met ons de komende tijd het 
gesprek aan te gaan.  
17-03-2022 (idem als volgende actualisatie)  
11-01-2022 De Raad van Bestuur van NS heeft begin 
januari definitief een besluit genomen over het 
serviceaanbod op de stations. Voor de stations 
Alkmaar, Hoorn en Hilversum betekent dit concreet dat 
de informatiebalie en de servicemedewerkers die 
normaliter op het station of perron aanwezig zijn, 
verdwijnen. De Ondernemingsraad van NS wordt de 
komende maand nog in de gelegenheid gesteld om 
beroep aan te tekenen tegen dit besluit. De 
implementatie van de plannen zal naar verwachting in 
februari van start gaan. Gedeputeerde Olthof heeft 
begin 2022 een gesprek gehad met de Regiodirecteur 
van de NS. Er wordt binnen de NS, op verzoek van 
gemeenten en provincie, bekeken wat er nog mogelijk 
is qua aanvullende oplossingen tijdens de 
implementatie (bijv. specifieke oplossingen voor 
minder-validen, samenwerken met busvervoerder bij 
het aanbieden van reisinfo etc.). Medio februari zal NS 
hier meer duidelijkheid over kunnen geven.   
03-11-2021 Op 28 oktober 2021 heeft gedeputeerde 
Olthof met de directie van NS gesproken. Afgesproken 
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is om samen met de gemeente Hoorn en de gemeente 
Alkmaar op zoek te gaan naar een oplossing voor de 
tijdelijke sluiting van de servicebalies op stations Hoorn 
en Alkmaar.  
23-06-2021 Er zijn nog gesprekken gaande tussen de 
Raad van Bestuur van NS en de vakbonden over het 
behoud van de loketfunctie. Na de zomer wordt er naar 
verwachting een besluit genomen of de loketfunctie op 
onder andere de in de motie genoemde stations 
daadwerkelijk verdwijnt.  
17-03-2021 Op 15 april staat een gesprek gepland 
met Jeroen Olthof en regiodirectie van NS. Dan zal er 
gesproken worden over de sluiting van de loketten en 
ook over het voornemen van NS om de functie van 
procesleider op te heffen op o.a. station Haarlem

Optimaal 
onderhouden 
snelfietsroutes

M187
-2020

Steeman, 
M.C. 
(D66)

16-11-
2020

Olthof, 
J.

PS vragen het college van GS : 
-  een notitie op te stellen, te 
delen en te bespreken met 
Provinciale Staten over het 
fietspad van de toekomst  -  
daarbij ook het kwaliteitsbeeld 
van veelgebruikte (snel- of 
door-) fietsroutes mee te 
nemen.

19-01-2023 Geen wijzigingen.  
18-10-2022 Geen wijzigingen.  
29-08-2022 Het eerste deel van de motie (het 
opnemen van doorfietsroutes als aparte 
onderhoudscategorie) is als actie opgenomen in de 
Actieagenda Actieve Mobiliteit, die op 9 mei 
geagendeerd staat voor de Commissie Bereikbaarheid & 
Mobiliteit (zie pag. 12). Deze actie is verwerkt in de 
Investeringsstrategie Noord-Hollandse Infrastructuur 
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(INHI) en wordt in de voorbereiding op de herziening 
van de NIKG in 2023 ook in de NIKG verwerkt, met als 
resultaat dat doorfietsroutes apart worden beschouwd 
en gemonitord. Het tweede deel van de motie (in beeld 
brengen van de kosten van het op onderhouden op het 
hoogste niveau) wordt bij de herziening van de NIKG in 
het vierde kwartaal van 2023 aan PS voorgelegd. Bij de 
vaststelling van de herziene NIKG (in het vierde 
kwartaal 2023) kan deze motie pas als afgehandeld 
worden beschouwd.  
19-04-2022 (idem als volgende actualisatie)  
13-01-2022 Het eerste deel van de motie (het 
opnemen van doorfietsroutes als aparte 
onderhoudscategorie) is als actie opgenomen in de 
Actieagenda Actieve Mobiliteit, is verwerkt in de 
Investeringsstrategie Noord-Hollandse Infrastructuur 
(INHI) en wordt in de voorbereiding op de herziening 
van de NIKG in 2023 ook in de NIKG verwerkt met als 
resultaat dat doorfietsroutes apart worden beschouwd 
en gemonitord.  Het tweede deel van de motie (in beeld 
brengen van de kosten van het op onderhouden op het 
hoogste niveau) wordt bij de herziening van de NIKG in 
het vierde kwartaal van 2023 aan PS voorgelegd. Bij de 
vaststelling van de herziene NIKG (in het vierde 
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kwartaal 2023) kan deze motie pas als afgehandeld 
worden beschouwd. Bij een eerdere statusupdate is 
verwezen naar een notitie die in Q4 zal worden 
voorgelegd: daar is bedoeld de Actieagenda Actieve 
Mobiliteit.   
10-11-2021: (idem als volgende actualisatie) 
24-08-2021 GS verwachten de gevraagde notitie in 
Q4-2021 aan te leveren.  
05-04-2021 de strekking van de motie is meegenomen 
in de Actieagenda Actieve Mobiliteit die is in de maak  
op 6 april 2021 in GS, 22 april ter bespreking in de 
commissie.  
07-01-2021 De strekking van de motie wordt 
meegenomen in de Uitvoeringsagenda Actieve 
Mobiliteit, die is in de maak. Verwacht wordt dat deze 
in het eerste of tweede kwartaal van 2021 aan GS wordt 
voorgelegd, terugkoppeling aan PS volgt dan 
aansluitend.

Varende 
fietspaden

M185
-2020

Steeman, 
M.C. 
(D66)

16-11-
2020

Olthof, 
J.

PS dragen het college van GS 
op:  
- de pontveerverbindingen in 
recreatieve fiets- en 

19-01-2023 Geen wijzigingen.  
18-10-2022 Geen wijzigingen.
29-8-2022 In de Actieagenda Actieve Mobiliteit, die op 
23 mei door Provinciale Staten is vastgesteld, is deze 
motie opgenomen in de activiteiten. Op pag. 14 staat: 
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wandelroutes op te nemen in 
de recreatievisie   
- te onderzoeken of de 
pontveerverbindingen die in 
Provinciaal beheer zijn 
opgenomen kunnen worden in 
concessieregelingen als 
openbaar vervoer verbinding 
om continuïteit en frequentie 
zeker te stellen – of welke 
andere mogelijkheden er 
daarvoor zijn  
-  Provinciale Staten van de 
uitkomsten van dit onderzoek 
op de hoogte te brengen.

“We ontwikkelen veerpontenbeleid met onze partners, 
om te zorgen dat Noord-Hollandse veerverbindingen 
die belangrijk zijn voor voetgangers en fietsers 
behouden blijven, worden verbeterd of worden 
vervangen voor hoogwaardige alternatieven.” De vraag 
uit de motie ‘of pontveerverbindingen opgenomen 
kunnen worden in concessieregelingen als openbaar 
vervoer verbinding’, is een optie die hierbij ook wordt 
onderzocht. Het onderzoek wordt komende maanden 
uitgezet. Vanwege ambtelijk capaciteitsgebrek is dat 
helaas wat later dan eerst gedacht. We verwachten dat 
we medio 2023 aan Provinciale Staten kunnen 
terugkoppelen over het onderzoek.  
19-04-2022 In de Actieagenda Actieve Mobiliteit, die 
op 9 mei geagendeerd staat voor de Commissie 
Bereikbaarheid & Mobiliteit, is deze motie opgenomen 
in de activiteiten. Op pag. 14 staat: “We ontwikkelen 
veerpontenbeleid met onze partners, om te zorgen dat 
Noord-Hollandse veerverbindingen die belangrijk zijn 
voor voetgangers en fietsers behouden blijven, worden 
verbeterd of worden vervangen voor hoogwaardige 
alternatieven.” De vraag uit de motie ‘of 
pontveerverbindingen opgenomen kunnen worden in 
concessieregelingen als openbaar vervoer verbinding’, 
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is een optie die hierbij ook wordt onderzocht. Verwacht 
wordt dat op zijn vroegst in het vierde kwartaal van 
2022 aan PS kan worden teruggekoppeld over het 
onderzoek.  
12-01-2022 Het onderzoek waar om gevraagd wordt is 
als actie meegenomen de Actieagenda Actieve 
Mobiliteit die op 14 juni ter bespreking in de commissie 
is geweest, deze zal begin april aan de Staten worden 
voorgelegd. Verwacht wordt dat op zijn vroegst in het 
vierde kwartaal 2022 aan PS kan worden 
teruggekoppeld over het onderzoek.  
08-11-2021 (idem als volgende actualisatie)
05-07-2021 Er wordt een onderzoek opgestart. Dit 
onderzoek is tevens als actie meegenomen de 
Actieagenda Actieve Mobiliteit die op 14 juni ter 
bespreking in de commissie M&B is besproken. 
Verwacht wordt dat de resultaten van het onderzoek in 
eind 2021/ begin 2022 aan PS kunnen worden 
teruggekoppeld.  
05-04-2021 Onderzoek wordt opgestart. Onderzoek is 
tevens als actie meegenomen de Actieagenda Actieve 
Mobiliteit die is in de maak, op 6 april 2021 in GS, 22 
april ter bespreking in de commissie. Verwacht wordt 
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dat dit in eind 2021/ begin 2022 aan de PS kan worden 
teruggekoppeld.  
07-01-2021 Onderzoek wordt opgestart. Verwacht 
wordt dat dit in eind 2021/ begin 2022 aan PS kan 
worden teruggekoppeld.

Pont Ilpendam - 
Landsmeer

M75-
2020

Klein, 
M.C.A. 
(Christen
Unie)

14-09-
2020

Olthof, 
J.

PS verzoeken GS: 
• met de gemeenten in 
gesprek te gaan over de 
mogelijkheden om de pont in 
de vaart te houden  
• daarbij ook te kijken naar 
creatieve oplossingen zoals 
bijdragen vanuit het 
bedrijfsleven  
• daarbij eveneens te bekijken 
welke rol de provincie zou 
kunnen spelen  
• PS over de uitkomsten te 
informeren

30-01-2023 Afdoeningsvoorstel cie M&B 20 febr PS 6 
maart.  
23-01-2023 uit besluitenlijst GS d.d. 17-01-2023: Het 
pontje bij Ilpendam is een belangrijke fietsverbinding in 
Waterland. De provincie, de gemeenten Waterland en 
Landsmeer en de Vervoerregio Amsterdam betalen tot 
uiterlijk 2026 de exploitatie van de pont. In de 
tussentijd onderzoeken zij de mogelijkheden en 
wenselijkheid van een vaste verbinding voor fietsers en 
voetgangers. Besluit GS: Provinciale Staten te 
informeren met bijgevoegde brief over de stand van 
zaken met betrekking tot het pontveer bij Ilpendam en 
te verzoeken motie 75-2020 Pont Ilpendam-Landsmeer 
als afgehandeld te beschouwen.  
31-10-2022 Pontveren Ilpendam en Spaarndam. Die 
motie is in PS van 7 maart 2022 afgedaan. In navolging 
daarop volgt ook voor deze motie een 
afdoeningsvoorstel. In dat voorstel zal dieper worden 
ingegaan op de oplossing voor de komende jaren. Het 
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afdoeningsvoorstel heeft enige vertraging opgelopen. 
Naar verwachting gaat dit eind 2022 naar GS.  
09-08-2022 Deze motie hangt samen met Motie 
M212-2021 Pontveren Ilpendam en Spaarndam. Die 
motie is in PS van 7 maart 2022 afgedaan. In navolging 
daarop volgt ook voor deze motie een 
afdoeningsvoorstel. In dat voorstel zal dieper worden 
ingegaan op de oplossing voor de komende jaren. Het 
afdoeningsvoorstel gaat naar verwachting eind sept 
2022 naar GS.  
19-04-2022 Deze motie hangt samen met Motie 
M212-2021 Pontveren Ilpendam en Spaarndam. Die 
motie is in PS van 7 maart 2022 afgedaan. In navolging 
daarop volgt ook voor deze motie een 
afdoeningsvoorstel. In dat voorstel zal dieper worden 
ingegaan op de oplossing voor de komende jaren.  
12-01-2022 Met de gemeenten, VRA en RWS is 
afgesproken dat het pontveer voor een tijdelijke 
periode tot 1 juli 2021 aan een nieuwe exploitant wordt 
gegund en deze opdracht wordt verlengd tot medio 
2022. In deze periode zal door genoemde partijen 
gewerkt worden aan een definitieve oplossing voor de 
exploitatie van het pontje. Aan de opdracht in de motie 
wordt met deze afspraken voldaan, maar in een brief 
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om afdoening van de motie zouden we graag de 
oplossing die gekozen wordt voor de komende jaren 
willen meegeven aan PS.  Wij zullen begin Q2 een brief 
aan PS tot afdoening van deze motie doen toekomen.  
08-11-2021 (idem als volgende actualisatie)
05-07-2021 Met de gemeenten, VRA en RWS is 
afgesproken dat het pontveer voor een tijdelijke 
periode tot 1 juli 2021 aan een nieuwe exploitant wordt 
gegund. In deze periode zal door genoemde partijen 
gewerkt worden aan een definitieve oplossing voor de 
exploitatie van het pontje. Aan de opdracht in de motie 
wordt met deze afspraken voldaan. Brief om afdoening 
van de motie volgt na het zomerreces.  
05-04-2021 (idem als volgende actualisatie)
07-01-2021 (idem als volgende actualisatie)


